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INTERPELACJA NR MN/1/X1/2021 

Szanowny Panie Burmistrzu, 

zwracam się z prośbą o udzielenie informacji na temat wykorzystania pojazdów służbowych przez 

pracowników Urzędu Miasta Jarosławia w latach 2020-2021. Proszę o wskazanie wszystkich wyjazdów 

w tym okresie z wyszczególnieniem dla każdego z nich: marki, modelu i numeru pojazdu, daty i godziny 

wyjazdu, daty i godziny powrotu, nazwy miejsca docelowego, powodu wyjazdu, stanowiska osób 
wyjeżdżających wraz z nazwą komórki organizacyjnej ich miejsca zatrudnienia , długości trasy, ilości 

zużytego paliwa i jego rodzaju. Proszę również o udostępnienie kserokopii kart drogowych dotyczących 

tych wyjazdów. 

UZASADNIENIE 

Informacje, o które proszę, są potrzebne radnym do prac związanych z przygotowaniem 

uchwały budżetowej na 2022 rok. Sygnalizowany przez Burmistrza spadek dochodów gminy rodzi 

potrzebę weryfikacji zasadności i celowości wydatków ponoszonych przez gminę. 
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